
Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady Združenia TKO Semeteš n .o ., 

konanej dňa 02.03. 2021 v zasadačke MsÚ - Turzovka. 

Správna Rada sa uskutočnila dňa 02.03. 2021, hod. – 13.00 hod. 

Prítomní: Viď. podľa prezenčnej listiny 

Pozvaní hostia :   

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Kontrola plnenia úloh 

3. Určiť zapisovateľa zápisnice a uznesenia. 

4. Schválenie overovateľov zápisnice  

5. Výberové konanie na riaditeľa Združenia TKO Semeteš, n. o. 

6. Schválenie rozpočtu Združenia TKO Semeteš, n. o. na rok 2021. 

7. Schválenie nákupu nákladného auta pre zvoz komunálneho odpadu pre Združenie 

TKO Semeteš, n. o. 

8. Správa o činnosti Združenia TKO Semeteš n .o . 

9. Rôzne.  

10. Záver 

 

1.) Otvorenie zasadnutia. 

Predsedníčka správnej rady Združenia TKO Semeteš n. o. Ing. Jana Majtanová otvorila 

zasadnutie, privítala prítomných a skonštatovala, že SpR je uznášania schopná. Prítomní 

8 členovia. Dala hlasovať o tom, že zasadnutie SpR sa bude riadiť programom podľa 

pozvánky. 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,   

Ing. Miroslav Dočár, pani Helena Dzurinová, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík,  

pán Róbert Vlček 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

 

2.) Kontrola plnenia úloh uznesení. 

 

       Predsedníčka SpR prezentuje plnenie úloh z uznesenia  z posledného  zasadania SpR.  

  

        

 

 



      Úlohy z uznesenia č. 8/2020 zo dňa 24.11. 2020 : 

 

- vyzvať listom Stavebný úrad Turzovka a spoločnosť Wood Energy, s.r.o. Podvysoká, 

aby predložili Združeniu TKO Semeteš, n. o. ako účastníkovi konaniu právoplatné 

stavebné povolenie je v plnení. Dňa 30.11.2021 bol zaslaný list na stavebný úrad v 

Turzovke a spoločnosti Wood Energy, s. r. o. Podvysoká. Dňa 01.03.2021 nám bolo 

vydané stanovisko stavebného úradu v Turzovke, ktoré je prílohou zápisnice. 

Spoločnosť Wood Energy, s.r.o. Podvysoká nám do dnešného dňa nepredložila 

právoplatné stavebné povolenie. 

 

- predložiť členom SpR návrh rozpočtu na rok 2021 Združenia TKO Semeteš, n.o.  je 

slnená. 

 

 

3.) Určenie zapisovateľa zápisnice a uznesenia. 

       Predsedníčka SpR navrhla, aby zapisovateľom zápisnice bola Ing. Jana Brezinová. 

 

       Berie na vedomie zapisovateľku zápisnice a uznesenia. 

 

 

 

4.) Schválenie overovateľov zápisnice. 

 

Predsedníčka SpR navrhla, aby overovatelia zápisnice boli Ing. Marianna Bebčáková a   

 Ing. Miroslav Dočár. Dala hlasovať za tento návrh. 

 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,   

Ing. Miroslav Dočár, pani Helena Dzurinová, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík,  

pán Róbert Vlček 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

 

5.) Výberové konanie na riaditeľa Združenia TKO Semeteš, n. o. 

Ing. Jana Majtanová – prihlásila sa jedna kandidáta. Doložila všetky dokumenty, ktoré 

boli požiadavkou výberového konania na riaditeľa Združenia TKO Semeteš, n. o. Dňa 

16.02.2021 sa malo konať výberové konanie, kvôli karanténe sa presunulo na 02.03.2021. 

Pre úspešné zvolenie riaditeľa/riaditeľky je potrených väčšinových - 2/3 hlasov všetkých 

členov SpR. V zmysle platnej legislatívy a platného štatútu TKO Semeteš, n.o. sa riadi 

priebeh výberového konania na obsadenie miesta – riaditeľ Združenia TKO Semeteš n.o. 

Skôr kým prebehne výberové konanie je potrebné zvoliť predsedu výberovej komisie, 

ktorý riadi celý priebeh . 



 Predsedkyňa SpR dala hlasovať za návrh,  aby predsedom volebnej komisie pre voľbu 

riaditeľa Združenia TKO Semeteš n.o. bol pán starosta Štefan Cudrák. 

 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,   

Ing. Miroslav Dočár, pani Helena Dzurinová, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík,  

pán Róbert Vlček 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

Pán Štefan Cudrák – vysvetľuje členom výberovej komisie postup hlasovania – viď 

príloha priebeh výberového konania, zároveň dáva slovo kandidátke Ing. Jane Brezinovej, 

aby predstavila svoju koncepciu riadenia Združenia TKO Semeteš, n. o. 

Ing. Jana Brezinová – viď príloha – prihláška do výberového konania. 

 

Predseda výberovej komisie pán Štefan Cudrák sčítal všetky hlasovacie lístky, výsledok 

oznámil prihlásenej kandidátke a v mene všetkých členov SpR jej zaželal okrem pevného 

zdravia veľa úspechov v neľahkej funkcii a zdôraznil, aby spolupráca so zakladateľskými 

obcami a mestom Turzovka prebiehala na odbornej a profesionálnej úrovni. 

 

Hlasovanie:  

ZA –  8 hlasov (tajné hlasovanie) 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Správna rada schvaľuje riaditeľa Združenia TKO Semeteš, n. o. Ing. Janu 

Brezinovú nar. 24.02.1983, bytom Stred 471/27 02354 Turzovka od 02.03.2021. 

 

Novozvolená riaditeľka Ing. Jana Brezinová všetkým poďakovala za prejavenú dôveru 

a uistila členov SpR, že bude i naďalej robiť všetko pre to, aby bol zabezpečený 

bezproblémový chod Združenia TKO Semeteš n.o. 

 

 

6.) Schválenie rozpočtu Združenia TKO Semeteš, n. o. 

Predsedníčka SpR požiadala riaditeľku Ing. Janu Brezinovú aby odprezentovala členom 

SpR predložený rozpočet. 

Ing. Jana Brezinová – vážený členovia dovoľte, aby som Vám stručne predstavila 

navrhovaný rozpočet. V nákladovej časti nie sú výrazné zmeny, vychádzalo sa zo 

skutočných nákladov za rok 2020 s celkovým výsledkom plánovaných nákladov na rok 

2021 o 5428,81eur menej, dôsledkom zníženia mzdových nákladov. V investičných 

nákladoch ostávajú splátky pôžičky od pána Grežďa na nakúp vozidla MAN TGM 

a splátky Environmentálnemu fondu za obstaranie vozidla Renault Farid Komercia. 

Plánovaným investičným nákladom na rok 2021 je zakúpenie prídavného zariadenia na 

šmykom riadený nakladač Lokust pre efektívnejšiu manipuláciu s balíkmi vytriedených 



komodít separovanej zložky komunálneho odpadu s predpokladanou cenou zákazky 4200 

eur a posledné dve splátky za pakovací lis. V príjmovej časti rozpočtu je plánovaný príjem 

vyšší oproti roku 2020 o 9.493,37 eur pre navýšenie cien za manipuláciu kuka nádob, 

navýšenie ceny za triedenie separovanej zložky komunálneho odpadu obci Oščadnica a 

Mestskému podniku služieb Turzovka.  

Ing. Miroslav Dočár – chcel by som vedieť príjmy od OZV ENVI-PAKu, obce Oščadnica 

a Mestského podniku služieb jednotlivo za rok 2020. 

Ing. Jana Brezinová – príjmy za rok 2020 od OZV ENVI-PAKu, obce Oščadnica 

a Mestského podniku služieb sú uvedené v prílohe predloženého rozpočtu spolu 

s vyčíslením príjmov za manipuláciu KUKA nádob na rok 2021. 

 

Nakoľko žiaden s členov nemal pripomienky k návrhu rozpočtu predsedníčka SpR dala 

hlasovať za predložený rozpočet organizácie Združenia TKO Semeteš, n. o. v celkovom 

objeme príjmov – 400.397,00 eur a výdavkov – 380.373,92 eur ako rozpočet prebytkový 

v celkovom objeme  20.023,17 eur. 

 

 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,   

Ing. Miroslav Dočár, pani Helena Dzurinová, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík,  

pán Róbert Vlček 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

7.) Schválenie nákupu nákladného vozidla na zvoz komunálneho a triedeného odpadu 

pre Združenie TKO Semeteš, n. o. 

 

 

Ing. Jana Brezinová – Združenie TKO Semeteš, n.o. vlastní dve vozidlá s lineárnym 

lisovaním a podvozkom MAN 4x4 a Renault 4x4 s úžitkovou hmotnosťou 10m3, čo 

predstavuje max. 5t zalisovaného ZKO a 1t zalisovaného separovaného odpadu. Keďže 

prioritou je zvýšiť úžitkovú hmotnosť vozidla a neprekročiť rozmery vozidla kvôli 

členitosti terénu zvážaných obcí, navrhujem zakúpiť vozidlo s podvozkom 4x2 

s úžitkovou hmotnosťou 15m3, čo predstavuje max. 8t zalisovaného ZKO a cca 2t 

separovaného odpadu (záleží od charakteru lisovaného materiálu). Či už triedeného alebo 

komunálneho odpadu pribúda, preto je nevyhnutné obstarať vozidlo, ktoré dokáže 

pozbierať omnoho viac, čím znížime prepravné náklady na cestu do skládky odpadov. 

Ing. Miroslav Dočár – vozidlo s podvozkom 4x4 výrazne znižuje úžitkovú hmotnosť 

vozidla, zvyšuje spotrebu PHM a opotrebovanie pneumatík. Keďže už máme dve vozidlá 

4x4, prečo kupovať ďalšie. Som za nákup vozidla s podvozkom 4x2 s väčším objemom 

vyzbieraného odpadu.   



 

Prítomní členovia správnej rady sa zhodli na nákupe nákladného vozidla pre zvoz 

komunálneho a  separovaného odpadu s lineárnym lisovaním, s vyššou úžitkovou 

hmotnosťou najmenej 13m3 až 15m3, podvozkom 4x2, rozmerovo približne - max. výška 

3509 mm a max. dĺžka 8240 mm s predpokladanou cenou zákazky 200.000 eur, úhrada 

formou leasingu s nulovou akontáciou na dobu 5 rokov. 

 

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh. 

 

 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,   

Ing. Miroslav Dočár, pani Helena Dzurinová, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík,  

pán Róbert Vlček 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

8.) Správa o činnosti Združenia TKO Semeteš, n .o . 

 

Predsedníčka SpR dala slovo riaditeľke Ing. Jane Brezinovej, aby podala správu o činnosti 

Združenia TKO Semeteš, n .o . 

Ing. Jana Brezinová – výkaz Cash flow k 31.01.2021 je 15.249,19 eur. Stav účtu 

k 31.01.202 je 24.375,19 eur, pohľadávky tvoria 58.930,00 eur a záväzky v sume 68.056 

eur. Od 01.01.2021 sme začali lisovať odpad z triedenia a zhodnocovať formou R1 

(energetické zhodnotenie), ktorý po minulé roky putoval rovno do skládky a zvyšoval 

celkové množstvo netriedeného/skládkovaného odpadu obciam a zároveň ovplyvňoval 

celkovú mieru vytriedenia. 

 

Berie na vedomie správu o činnosti Združenia TKO Semeteš, n.o. 

 

 

9.) Rôzne 

 

Ing. Jana Brezinová – ako som už spomínala v správe o činnosti organizácie od nového 

roku lisujeme odpad z triedenia, minulý rok bolo tohto dopadu 72ton. Keďže omnoho viac 

lisujeme, vzniká samozrejme viac balíkov a častejšia nakládka kamiónu, preto je 

nevyhnutné nakládku zefektívniť a odbremeniť zamestnancov od ručnej nakládky, predsa 

len majú balíky od 60kg do 100kg. Preto by som chcela požiadať členov SpR o schválenie 

nákupu prídavného zariadenia na šmykom riadený nakladač Lokust. Cena prídavného 

zariadenia je zahrnutá v rozpočte, čiže neovplyvní už schválený rozpočet na rok 2021. 

 



 

Prítomní členovia správnej rady schválili nákup prídavného zariadenia na šmykom 

riadený nakladač Lokust formou nákupu - prieskumom trhu s predpokladanou cenou 

zákazky 4200 eur + DPH.  

 

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh. 

 

 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,   

Ing. Miroslav Dočár, pani Helena Dzurinová, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík,  

pán Róbert Vlček 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

Ing. Jana Majtanová – rada by som Vás informovala o ďalších postupoch vo veci 

predmetu nájmu Nájomnej zmluvy s prenajímateľom Združenie TKO Semeteš, n.o. 

a nájomcom Wood Energy, s.r.o. zo dňa 15.05.2020. V najbližších dňoch budú vyčlenené 

parcely vytýčením hraníc pozemku/parciel za prítomnosti riaditeľky organizácie Ing. 

Jany Brezinovej a pánom starostom z Olešnej Štefanom Cudrákom. Po odsúhlasení 

vytýčenia hraníc pozemku/parciel sa urobí geometrický plán a dôjde k návrhu zápisu na 

katastrálny úrad a následne sa upraví nájomná zmluva dodatkom č.1. 

 

Berie na vedomie správu o predmetu nájmu Nájomnej zmluvy s prenajímateľom 

Združenie TKO Semeteš, n.o. a nájomcom Wood Energy, s.r.o. zo dňa 15.05.2020. 

 

Ing. Jana Majtanová – ďalej by som Vás chcela informovať o návrhu zmluvy 

o podružnom odbere elektrickej energie. Do zmluvy boli zapracované pripomienky 

členov SpR z posledného zasadnutia správnej rady, aby bol v prípade potreby pripravený 

návrh zmluvy. 

Ing. Miroslav Dočár – navrhujem do zmluvy zapracovať ešte platbu podľa ističa, aký 

máme teraz. 

 

Prítomní členovia správnej rady navrhli, aby konateľ spoločnosti Wood Energy, s.r.o. 

Podvysoká pán Jozef Grežďo zvážil možnosť vybudovania vlastnej trafostanice, nakoľko 

sa predĺžila účinnosť nadobudnutia platnosti zákona o povinnosti triedenia komunálneho 

a stavebného odpadu a prihliadnuť k skutočnosti, aký veľký odber bude mať spoločnosť 

Wood Energy, s.r.o. v porovnaní s nami. 

 

Berie na vedomie správu o návrhu zmluvy o podružnom odbere elektrickej energie. 

 

 

 



10.)  Záver 

 

Nakoľko bol program zasadania SpR TKO Semeteš n .o . prejednaný a žiaden 

z prítomných sa už neprihlásil do diskusie, predsedníčka Ing. Jana Majtanová poďakovala 

všetkým zúčastneným za účasť a SpR ukončila. 

 

   

   V Turzovke dňa 02.03.2021 

 

   Zapisovateľka: Ing. Jana Brezinová            ....................................................... 

 

   Predsedníčka: Ing.  Jana Majtanová       

                                                                          ...................................................... 

  

     Overovatelia zápisnice:  Ing. Marianna Bebčáková          ..................................................... 

                              Ing. Miroslav Dočár    .................................................... 

 

 

 

 


